
         

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde d.10.01.2024 kl. 17.00 i Fælleshuset i 34A 

 

Deltagere: Qasir, Peter, Carlo, Ümran, Per, Gertrud, Karin og Thomas 

  Dagsorden:  

1. Valg af dirigent og referent 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde 

4. Nyt fra administrationen.  

5. Opfølgning af punkter fra sidst, gennemgang af aktionslisten 

nye punkter til listen: 

6. Opfølgning på byggeudvalgsmøde/Genhusning  

7. Køkkener 

8. BB-net 

9.  Kommende møder/ kurser/ Arrangement/Tilskud til arrangement 

10.  Nyt fra styregruppen og ABC  

11.   Nyt fra udvalgene/aktiviteterne/grønt udvalg. 

12.  Nyt fra kassereren 

13.  Evt. 

 

Ad 1. Qasir og Carlo 

Ad 2.  Godkendt 

Ad 3.  Godkendt 

Ad 4. Regnskabet klar til revision den 2. februar 2024 

 Ejendomskontoret er flyttet midlertidigt. 

Ad 5. Der er i 2023 brugt kr. 240.000 på ILock systemet. 

 Albertslund Låseservice har fået entreprisen på systemet. 

Ad 6. Vi besluttede at farven i de nye opgange skal være hvis på vægge, 

 Håndlisten: Mørk sand 

 Ballystre: Lys sand. 



Ved gennemskæringen af volden udfor nr. 48 – skal der kun etableres 

overgang. 

 

Ad 7. Køkkener: 

Besluttet at der skal være hul til opvaskemaskinen, og der skal findes en 

driftsløsning på ekstra skab. 

Ad 8: Der er kommet mail fra DK-Tv om løsning af forsyningen i forbindelse 

med ombygningen. 

Ad 9. Næste bestyrelsesmøde 7/2-24 kl 16.00 

 Byggeudvalgsmøde 2172 kl. 16,30 

 Tilskud til arrangementer drøftes med Ingrid på aktivitetsudvalgsmødet. 

Ad 10. Møde den 23. januar kl 10. 

 

Ad 11. Peter er indtrådt i brugergruppen. 

Ad 12.  intet nyt – årsregnskabet er afleveret uden bemærkninger. 

Ad 13. -  

  


